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Otázka na písomné zodpovedanie E-002717/2024
Komisii
článok 144 rokovacieho poriadku
Sebastian Everding (The Left), Anja Hazekamp (The Left), Thomas Waitz (Verts/ALE), 
Martin Hojsík (Renew), Michal Wiezik (Renew), Carolina Morace (The Left), Delara 
Burkhardt (S&D), Emma Fourreau (The Left), Sigrid Friis (Renew), Lukas Sieper (NI), 
Niels Fuglsang (S&D), Saskia Bricmont (Verts/ALE), Cristina Guarda (Verts/ALE), 
Catarina Martins (The Left), Jutta Paulus (Verts/ALE), Krzysztof Śmiszek (S&D), Per 
Clausen (The Left), Jonas Sjöstedt (The Left), Friedrich Pürner (NI), Sibylle Berg (NI), 
Martin Sonneborn (NI), Tilly Metz (Verts/ALE), Gabriele Bischoff (S&D), Maria Noichl 
(S&D), Anthony Smith (The Left), Romana Jerković (S&D), Annalisa Corrado (S&D), 
Manuela Ripa (PPE)

Vec: Potenciálne zníženie stavu ochrany vlka

1. Aké opatrenia treba podľa Komisie prijať, aby sa zabezpečilo dlhodobé prežitie1 
európskej populácie vlka a mohlo sa reagovať na budúci pokles2 ich počtu?

2. Je Komisia odhodlaná zabrániť akýmkoľvek ďalším zmenám stavu ochrany, najmä 
predátorov, ako sú tulene a medvede?

3. Aké vedecké argumenty3 na podporu súčasného stavu ochrany vlka boli preskúmané? 
Ktoré nedávne pozvánky príslušných organizácií na stálu konferenciu Bernského 
dohovoru boli náležite potvrdené4 a na základe akých kritérií sa vedecké argumenty za 
zachovanie tohto stavu považovali za nedostatočné?

Predložené: 2.12.2024

1 Pri zohľadnení okrem iného potrebnej genetickej diverzity a iných cezhraničných javov a podmienok.
2 Najmä vzhľadom na nárast (aj nezákonného) lovu.
3 Pozri odporúčanie Stáleho výboru Bernského dohovoru č. 56 (1997) týkajúce sa usmernení, ktoré sa majú 

zohľadniť pri predkladaní návrhov na zmenu dodatkov I a II k dohovoru a pri prijímaní zmien.
4 Prečo napríklad nebola pozvaná Iniciatíva pre ochranu veľkých mäsožravcov v Európe?


